
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

   

 

Dagsorden til møde d. 18 august 

kl. 18.00 - 20.30, på afd. Marienlyst, formøde kl.17.30 

der vil blive serveret sandwich som der plejer   
 

MØDEDELTAGERE  

Finn Filsø 

Thomas Sander Hansen 

Sanne M. Sørensen 

Marie Frederiksen 

Mette Horsleben 

Maria Vedby Kristensen 

Maria Britt 

Medarbejderrepræsentanter: 

Pia Tjagvad 

Karin Egelund 

 

 

Ledelsesrepræsentanter: 

Joy Hansen 

Michael Christensen 

Elevrepræsentanter: 

Julie Victoria Holm 

Lilja M. L. Frank 

 

 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt  

 

 Spørgsmål til informationsskrivelsen. 

Der har ikke været voldsomt mange ansøgere til de opslået stillinger, der har 

været 6-8 stykker til de to lærerstillinger, begge stillinger er besat. 

Der var meget få ansøgere til to-sprogs konsulenten, dette er derfor lavet som 

genopslag i samråd med forvaltningen. 

 

Græse Bakkeby – skal have skiftet tag, det er lidt et puslespil, og ikke noget vi 

som skole har været bekendt med før de stod og skulle i gang. 

Vi afventer at kontakten bliver underskrevet, men der er lidt ting i kontrakten der 

ikke er enighed i og disse skal på plads først. 

 

Der er ikke noget nyt omkring Klub Mix 

 

Sag nr. 2  Nyt fra elevrådet  

Præsentation af Julie og Lilja  

Julie – har tidligere været elevrådsformand og præsentant, og ville gerne have en 

stemme igen på Marienlyst 

Lilja – Ville gerne se hvad det handlede om og ville gerne prøve noget nyt 
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 Dagsorden 
 

Elevrådet har et ønske om en Gallafest, det kræver flere ting, da det også kræver 

at der er noget lærerdeltagelse og et budget. 

Elevrådet skal sætte sig og finde ud af hvad en Gallafest blandt andet handler om 

for dem, hvad de har i tankerne, således at lærerne har noget at forholde sig til. 

 

Fortsat ønske om kurve/kasser til tomme flasker og dåser 

 

Sag nr. 3  Opdatering af årshjul  

Der var ønske om forældrerepræsentant, Til forældremøderne i 0., 4. og 7. klasse, 

det har ikke lykkes at få en med vil alle møder. 

 

Vi ved ikke helt hvordan det kommer til at kører med basisoplysninger osv. Vi 

afventer hvad forvaltningen melder ud i forhold til hvad de ønsker. 
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Sag nr. 4 Opstart på skolen 

Der har været lidt bump på vejen, flere steder. Flexugen uge 33 har været delvist 

aflyst grundet sygdom fra dem der skulle vise og få de nye faglokaler op og køre 

samt vise hvad kan de. 

 

Der er gang i dannelsen af de fleksible skemaer på Marienlyst. 

 

Struktur i 7. årgang – de er startet op med at være i deres 5 oprindelige klasser 

morgen og eftermiddag, midt på dagen er de blandet og har noget alternativ 

undervisning i blandet grupper. 

Men det nogen søde og rigtig gode børn der er kommet, der kommer snart til at 

blive lavet de rigtige klasser da vi har oplevet at flere af de gamle konstellationer 

der er uhensigtsmæssige. 

 

 

Sag nr. 5 Ansøgning om at omlægge UUV timer til 2-lærer timer  

Især på Marienlyst er det et meget stort ønske fra både elever og lærer at omsætte 

uuv til to-lærer timer. 

På Græse Bakkeby og Falkenborg er det også et meget stort ønske, både på 

mellemtrin og indskoling.  

 

Det vil på mellemtrin og udskoling betyde flere timer hvor der er to lærer på og 

give kortere dage.  

I indskolingen vil det ikke betyde flere timer med to voksne da de allerede har to 

voksne i alle de timer det har kunne lade sig gøre, men det vil betyde at de har 

tidligere fri og kan komme en time tidligere i SFO. 

 

Der stilles spørgsmålstegn ved om det kommer til at gå ud over det relations 

arbejde som pædagogerne har lavet i UUV timerne i indskolingen. 

 

SB – er positivt stemt for forslaget, i indskolingen skal der ses på det er alle eller 

bare enkelte timer der skal omlægges. 

 

Det bliver ikke en hastet beslutning, det skal først ind når skemaerne er helt klar. 

 

 

Sag nr. 6 Mødeplan for kommende år 

Godkendt  

 

 

 

Sag nr. 7 Årets indsatser i Skolebestyrelsen 

Elevplaner 

Principper skal gennemgås  

Coronaens efterdønninger – socialt og fagligt  

Pæd.ledere kommer igen med til SB møde på skift 

Besøg af andre SB skal komme med ønsker fx læsevejleder  

Dialogmøde – foredrag  

SB kunne lave noget fond arbejde i forhold til ude arealer 

 

 

 

 

Sag nr. 8 Orientering om økonomi 

Vi har overstået 7/12 delt af økonomiåret, vi ligger godt, der er kun et lille 

overforbrug på Vikardelen, men driften ligger godt, mange fagkonti har fået besked 
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på at få købt det de har ønsket. 

Vi ønsker ikke at stå med et kæmpe overskud vi akut skal bruge inden juleferien. 

 

Sag nr. 9 Trivselsundersøgelse 21, drøftelse af hvordan vi skal 

arbejde med den. 

Tallene er meget Corona præget, udskolingen er gået lidt ned, de ar været meget 

hjemme og deres skolegang har været præget af aflysninger. 

Indskolingen er gået lidt op, hvilket måske også giver meget god mening, de har 

ikke været lige så meget hjemsendt, og når de har været her, så har de været 

sammen med færre voksne, i mindre grupper og med meget fastere rammer end 

normalt. 

 

Der er et ønske fra SB om at der laves en plan, for hvad skolen dykker ned i og 

arbejder med. 

 

  

Sag nr. 10 Valg til husråd  

Der er xx i husrådet 

Der skal laves forarbejde til næste møde, husrådet inviteres med til næste SB-

møde, med henblik på koordinering af valg osv. 

  

 

Sag nr. 12.  Personalenyt 

Orienteret  

 

  

 

Sag nr. 12. evt. 

 

Punkt til næste gang: 

Skole-hjemsamtaler på teams 

 

 

  

  

  

  

 

 

 

 


